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RG.0002.17.2016    

 

P r o t o k ó ł   nr   XVII/2016 

z sesji Rady Gminy Zbrosławice, 

odbytej w CUP w Zbrosławicach      

w dniu  18 maja 2016 r. 

 

  W sesji udział wzięło 13 radnych (jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu) oraz 19 zaproszonych gości (jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 2 i 3 do 
niniejszego protokołu). 

  Czas rozpoczęcia sesji - godz. 16,00. 

 

Ad. 1. 

  Otwarcia obrad oraz przywitania radnych i zaproszonych gości dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
– Pan Jan Fels .  

 

Ad. 2. 

  Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność do przyjmowania 
uchwał.   

 

Ad. 3. 

  W-ce Wójt Gminy, Pani Katarzyna Sosada wniosła o wprowadzenie do porządku obrad 
autopoprawek do następujących projektów uchwał:  

 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2016-2027 – 
I, 

 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2016 – II, 

 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zbrosławice – VIII, 

oraz projektów uchwał: 

 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Czekanowie – XI. 
 

   Do powyższego wniosku nie wniesiono uwag. Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

    

Ad. 4. 

  Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad uwzględniający powyższy wniosek:  

                    Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum do podejmowania uchwał. 

3. Rozpatrzenia wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji. 
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7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady. 

8.  Sprawozdanie Wójta. 

9. „15 minut sołtysów” – informacje sołtysów. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2016-2027- 

autopoprawka – druk nr I; 
b) zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2016 – autopoprawka – druk nr II ; 
c) skargi na działalność Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Zbrosławicach – druk nr III,   
d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Zabrze w sprawie zasad 

prowadzenia punktu katechetycznego parafii Ewangelicko – Augsburskiej – druk nr IV,  
e) zmieniająca uchwałę w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi – druk nr V;   
f)   zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów – druk nr VI, 

g) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej położonej w Miedarach, będącej 
własnością Gminy Zbrosławice – druk nr VII, 

h) zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zbrosławice – autopoprawka - 
druk nr VIII, 

i)   przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Zbrosławice na lata 2016-
2025 – druk nr IX, 

j)   likwidacji samorządowego zakładu budżetowego w celu zawiązania spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością – druk nr X, 

k) udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Czekanowie – druk nr XI. 
11. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

12. Realizacja postulatów i wniosków radnych. 

13. Wolne wnioski oraz zapytania zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 

14. Zamknięcie sesji. 

  Uwag do przedstawionego porządku sesji nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania –  
porządek sesji został przyjęty jednogłośnie.  

  

Ad. 5. 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (13 głosów „za”).    

  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Fels zarządził przerwę techniczną w celu zwołania posiedzenia 
Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju Gminy Zbrosławice. 

 

Ad. 6.  

Informację o pracy poszczególnych Komisji Rady Gminy przedstawili ich przewodniczący: 

 Pan Wiesław Topór poinformował, iż Komisja Rewizyjna w okresie międzysesyjnym odbyła                    
2 posiedzenia. Tematem pierwszego posiedzenia, które odbyło się 13 kwietnia 2016 r. było 
rozpatrzenie skargi na działalność Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  
w Zbrosławicach. Skarga została złożona przez Pana Mateusza Piguła zamieszkałego  
w Wieszowie i dotyczyła odcięcia wody do gospodarstwa. Komisja Rewizyjna uznała skargę  
za bezzasadną. Drugie posiedzenie odbyło się 25.04.2016 roku, którego tematem była Ocena 
wykonania budżetu Gminy Zbrosławice za rok 2015 oraz wnioskowanie do Rady Gminy  
i Regionalnej Izby Obrachunkowej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. Komisja Rewizyjna 
przyjęła pozytywna ocenę. Kolejne posiedzenie zaplanowane na dzień 11.05.2016 roku miało 
dotyczyć tematu: „Ocena stanu dróg gminnych, powiatowych i krajowych w Świętoszowicach, 
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Przezchlebiu, Ziemięcicach i Czekanowie. Spotkanie z przedstawicielami GDDKiA”. Z powodu 
nieobecności przedstawicieli GDDKiA posiedzenie nie odbyło się. 

 Pani Józefa Boron poinformowała, iż Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju w okresie 
międzysesyjnym odbyła 3 posiedzenia. Na pierwszym posiedzeniu Komisja omówiła stan dróg 
powiatowych w Gminie Zbrosławice z udziałem Komisji ds. Infrastruktury i Środowiska Rady 
Powiatu Tarnogórskiego. Tematem drugiego posiedzenia było: „Ustalenie harmonogramu  
oraz zakresu zadań związanych z gospodarowaniem odpadami komunalnymi w Gminie 
Zbrosławice”. 11 maja 2016 roku odbyło się trzecie posiedzenie, którego temat miał dotyczyć: 
Oceny stanu dróg gminnych, powiatowych i krajowych w Świętoszowicach, Przezchlebiu, 
Ziemięcicach i Czekanowie. Spotkanie z przedstawicielami GDDKiA. Temat posiedzenia został 
przesunięty na inny termin, z powodu nieobecności przedstawicieli GDDKiA. W ww. dniu 
zajmowano się omawianiem i opiniowaniem projektów uchwał. 

 Pani Zofia Woźniak poinformowała, iż Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy 
Społecznej w okresie międzysesyjnym odbyła 1 posiedzenie, którego tematem było zapoznanie 
się z projektem Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Zbrosławice na lata 
2016-2025. Ponadto komisja zajmowała się opiniowaniem projektów uchwał oraz wniosków  
w sprawie wyróżnień dla najlepszych sportowców Gminy Zbrosławice. 

 Pani Karina Respondek poinformowała, iż Komisja Rolnictwa w okresie międzysesyjnym odbyła 
dwa posiedzenia. Wszystkie posiedzenia miały charakter wyjazdowy, pierwsze odbyło się na 
terenie składowiska odpadów w Rybnej, natomiast drugie posiedzenie odbyło się u pszczelarza 
Pana Edwarda Kloppa, gdzie komisja zapoznała się z działalnością pszczelarską. 

Zapytań ani uwag nie wniesiono.    

 

Ad. 7. 

  Przewodniczący i Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przedstawili informację ze swojej działalności            
w okresie międzysesyjnym – stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

   Zapytań ani uwag nie wniesiono.   

  

Ad. 8. 

   Pisemna informacja z działalności Wójta Gminy za okres od 30 marca 2016 r. do 17 maja 2016 r. – 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
  Ponadto Wójt poinformował, iż :     

 uczestniczył w konferencji 500+ w Tarnowskich Górach, zorganizowanej przez Panią Poseł 
Barbarę Dziuk; 

 uczestniczył w Obchodach Dnia Inwalidy; 

 odbył spotkanie z Panem Mirosławem Szemlą, prezesem spółki GPW; 

 odbył spotkanie z twórcami strategii „Białego Śląska”, w celu przekazania sugestii dotyczących 
Gminy Zbrosławice; 

 uczestniczył w szkoleniu związanym z obronnością; 

 odbyła się kolejna konkurencja Wieloboju Sołectw – szachy (1 miejsce: Szałsza, 2 miejsce: 
Miedary, 3 miejsce: Zbrosławice) 

 uczestniczył w biegu charytatywnym w Szałszy; 

 uczestniczył w otwarciu Gminnej Ligi Trampkarzy; 

 uczestniczył w Obchodach 70 – lecia Szkoły Podstawowej w Kopienicy; 

 spotkał się z organizatorem Ogólnopolskiego Rajdu Rowerowego „Szlakiem Industriady”; 

 W-ce Wójt Pani Katarzyna Sosada odbyła spotkanie w Kaletach, w sprawie wspólnego zakupu 
energii;  

 odbył spotkanie z firmą KPE Nieruchomości; 
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 odbył spotkanie z przedstawicielami stowarzyszenia budowy kanalizacji w Szałszy; 

 odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej MZKP; 

 podpisał z Prezesem LGD „Leśna Kraina” umowę o dofinansowanie na najbliższy okres; 

 uczestniczył w walnym zgromadzeniu subregionu centralnego oraz w walnym zgromadzeniu 
Śląskiego Związku Gmin i Powiatów; 

 spotkał się z inwestorem, który w naszej gminie chce prowadzić działalność. Jest zainteresowany 
terenem w Szałszy; 

 spotkał się z Zarządem Zakładu Eksploatacji Hałdy Przezchlebie; 

 uczestniczył w Dniu Strażaka i przekazaniu wozu strażackiego dla OSP Zbrosławice; 

 spotkał się z byłym Ministrem Ochrony Środowiska; 

Zapytań ani uwag nie wniesiono.   

  

Ad. 9. 

 Sołtys Jasiony, Pani Wanda Suchoszek podziękowała za przyznanie funduszy na plac zabaw  
w sołectwie Jasiona. Poinformowała, że plac zabaw już jest wybudowany, a dzieci się na nim 
bawią. Ponadto zapytała czy istnieje możliwość zatrudnienia drugiego człowieka do 
wykaszania trawy? 

 Wójt Pan Wiesław Olszewski odpowiedział, iż problem z koszeniem trawy będzie rozwiązany 
kompleksowo, dla całej Gminy Zbrosławice, ponieważ często brakuje chętnych do 
wykonywania tej pracy. 

 Sołtys Ziemięcic, Pan Alojzy Szyguła poinformował, iż kończy się budowa 4 etapu chodnika  
w Ziemięcicach. Sołtys podziękował za wykonanie wszystkich prac i zaprosił na ceremonię 
związaną z odbiorem inwestycji. 

 

Ad. 10. 

Przewodniczący Rady Gminy, Pan  Jan Fels przedstawił do podjęcia następujące projekty uchwał: 

a) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2016-2027 
(autopoprawka) 

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (14 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się”).    

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 13 radnych. Uchwała o Nr XVII/200/2016 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2016-2027 (autopoprawka) została podjęta przy 13 głosach 
„za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

b) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2016 (autopoprawka) 

Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                                     
2 „wstrzymujących”).    

 Radna Pani Karina Respondek zapytała, czy kwota przeznaczona na zakup koparki 
została zmieniona? 

 Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska odpowiedziała, iż kwota globalna została nie 
zmieniona. Zmniejszona została kwota dotacji na zadanie inwestycyjne pn.: 
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”Dofinansowanie zakupu pojazdu specjalistycznego – koparko – ładowarki”, natomiast 
zwiększono kwotę dotacji na zadanie inwestycyjne pn.: „Dofinansowanie zakupu pojazdu 
specjalistycznego – koparki obrotowej”. Zrezygnowano z zadania inwestycyjnego pn.:  
„Dofinansowanie zakupu kosiarki bijakowej”. 

 

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym 
udział wzięło 13 radnych. Uchwała o Nr XVII/201/2016 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Zbrosławice na rok 2016 (autopoprawka) została podjęta przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”  
i 1 „wstrzymujący” – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

c)  w sprawie skargi na działalność Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  
w Zbrosławicach 

Projekt w/w uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Zbrosławice, Pan Wiesław Topór. Pan Wiesław Topór poinformował, iż Komisja Rewizyjna uznała 
skargę za bezzasadną, a następnie odczytał uzasadnienie do powyższego projektu uchwały.    

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 13 radnych. Uchwała o Nr XVII/202/2016 w sprawie skargi na działalność Dyrektora Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej została podjęta przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 
„wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Zabrze w sprawie zasad 
prowadzenia punktu katechetycznego parafii Ewangelicko - Augsburskiej 

  Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej Pani Zofia 
Woźniak poinformowała, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (10 „za”,  
0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”). 

     Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 13 radnych. Uchwała o Nr XVII/203/2016 w sprawie wyrażenia zgody  
na zawarcie porozumienia z Miastem Zabrze w sprawie zasad prowadzenia punktu 
katechetycznego parafii Ewangelicko - Augsburskiej została podjęta przy 13 głosach „za”, 0 
„przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

       Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 13 radnych. Uchwała o Nr XVII/204/2016 zmieniająca uchwałę w sprawie terminu, 
częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta 
przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu.  

  

f)  zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 13 radnych. Uchwała o Nr XVII/205/2016 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
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komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów została podjęta przy 
13 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu.  
 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej położonej w Miedarach,   
będącej własnością Gminy Zbrosławice 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących”).    

     Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 13 radnych. Uchwała o Nr XVII/206/2016 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości zabudowanej położonej w Miedarach, będącej własnością Gminy Zbrosławice 
została podjęta przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu.  

 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zbrosławice (autopoprawka). 

Projekt w/w uchwały przedstawił i omówił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Gminy 
Zbrosławice Pan Jakub Kukliński. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (15 „za”, 0 „przeciw”,                
0 „wstrzymujący”). 

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 13 radnych. Uchwała o Nr XVII/207/2016 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 
Programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  
na terenie Gminy Zbrosławice (autopoprawka) została podjęta przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw”   
i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

 

 

i) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Zbrosławice na lata 
2016 - 2025 

  Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej Pani Zofia 
Woźniak poinformowała, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (10 „za”,  
0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 13 radnych. Uchwała o Nr XVII/208/2016 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych Gminy Zbrosławice na lata 2016 - 2025 została podjęta przy 13 głosach 
„za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

j) w sprawie likwidacji samorządowego zakładu budżetowego w celu zawiązania spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością 

   Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                
1 „wstrzymujący”). 

 Radna Pani Krystyna Graca zapytała, czy brak zapisu w treści uchwały, tj. że pracownicy 
Zakładu stają się pracownikami spółki w trybie art. 23 prim 1 Kodeksu Pracy świadczy  
o tym, iż nie wszyscy pracownicy staną się pracownikami nowo powstałej spółki? 

 Radca prawny Pan Tomasz Sencio odpowiedział, iż w §2 uchwały zapisano że Spółka 
powstała w wyniku przekształcenia Zakładu wstępuje we wszystkie jego prawa i obowiązki 
związane z jego działalnością, więc także dotyczy to pracowników. 

 Radna Pani Karina Respondek zapytała, kiedy nastąpi przekształcenie ZGKiM w spółkę  
i kto będzie się tym zajmować? 
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 Wójt Pan Wiesław Olszewski odpowiedział, iż przekształcenie będzie prowadzone przez 
kancelarię prawną, z którą Gmina podpisała umowę. Ponadto poinformował, iż najlepiej 
jeśli przekształcenie zostało by wykonane do końca czerwca 2016 roku, wtedy od nowego 
półrocza spółka mogła by rozpocząć działalność. 

 Radna Pani Krystyna Graca zapytała, czy spółka przejmie także wszystkie dotychczasowe 
zadania określone w statucie zakładu budżetowego, tj. związane z gospodarką 
mieszkaniową, utrzymaniem, wykaszaniem zieleni itp. ? 

 Radca prawny Pan Tomasz Sencio odpowiedział twierdząco, że wszystkie zadania 
zapisane w statucie ZGKiM przejmie  nowo powstała spółka.  

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym 
udział wzięło 13 radnych. Uchwała o Nr XVII/209/2016 w sprawie likwidacji samorządowego 
zakładu budżetowego w celu zawiązania spółki z ograniczoną odpowiedzialnością została podjęta 
przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu. 

k)  w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Czekanowie 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (13 „za”, 0 „przeciw”,                
0 „wstrzymujących”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 13 radnych. Uchwała o Nr XVII/210/2016 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Czekanowie została podjęta przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw”  
i 0 „wstrzymujących” – stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11.    

 Przewodniczący Rady poinformował, iż nie stwierdzono wniesienia interpelacji. 

  

Ad. 12. 

Nie stwierdzono wniesienia postulatów i wniosków radnych.   

 

Ad. 13. 

  W wolnych wnioskach głos zabrali: 

 Wiceprzewodnicząca Rady, Pani Zofia Woźniak zapytała, jak przebiega akcja 500+ w Gminie 
Zbrosławice? 

 Kierownik GOPS Pani Urszula Furtak odpowiedziała, iż wnioski są przyjmowane od 1 kwietnia 
2016 roku. Do dnia dzisiejszego (18.05.16 r.) przyjęto około 800 wniosków na 1302 dzieci,  
na terenie Gminy Zbrosławice mieszka 2555 dzieci, wynika z tego iż połowa rodziców jeszcze 
nie złożyła wniosku o zasiłek. Pierwsze wypłaty nastąpiły 10 maja.  

 W-ce Wójt pani Katarzyna Sosada dopowiedziała, iż Urząd Gminy otrzyma dotację na 
realizacje tego zadania w kwocie 5 116 201,00 zł, natomiast z danych uzyskanych z wniosków 
wynika że do końca roku trzeba będzie wypłacić 5 877 000,00 zł. Powstanie więc deficyt. 

 Radna Pani Krystyna Graca zadała pytanie związane z działalnością Wójta w okresie 
międzysesyjnym. Wynika z niego, iż Wójt przyjął Regulamin przyznawania dofinansowania  
w zakresie demontażu, zbierania, transportu oraz unieszkodliwiania odpadów zawierających 
azbest, pochodzących z obiektów budowlanych położonych na terenie Gminy Zbrosławice. 
Radna zapytała czy wniosek został zakwalifikowany i przyznano dotację? 

 W-ce Wójt Pani Katarzyna Sosada odpowiedziała, iż wniosek jest obecnie przygotowywany,  
a przyjęty Regulamin to aktualizacji wcześniejszej wersji. 

 Radny Pan Alojzy Szyguła zapytał, co aktualnie dzieje się na Hałdzie w Przezchlebiu? 
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 Wójt odpowiedział, iż aktualnie uruchamiane są trzy stanowiska, które będą dokonywały 
odwęglenia, od 1 lipca ma ruszyć cały mechanizm.  

 Radny Pan Alojzy Szyguła poinformował o problemie dotyczącym składowania ziemi 
pochodzącej z wykopów przeprowadzanych przez Zakład Gospodarki Komunalnej  
i Mieszkaniowej. Podczas przeprowadzanych inwestycji pozostaje duża ilość ziemi, Radny 
zaproponował, aby wspólnie się zastanowić nad jednym miejscem gdzie materiał pozostały  
z inwestycji będzie mógł być składowany. 

 Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska Pani Beata 
Dzielicka poinformowała, iż w miejscowości Ptakowice znajdują się nieruchomości gminne, 
które wymagają wyrównania terenu. Działki w przyszłości zostaną przeznaczone do 
sprzedaży, więc każda ilość ziemi będzie chętnie przyjmowana.  

 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju Pani Józefa Boron zwróciła się do 
Sołtysa Jasiony, Pani Wandy Suchoszek z prośbą o przekazanie mieszkańcom informacji . 
Radna przekazała, iż na ostatnim posiedzeniu komisji, odbyło się spotkanie z władzami 
Powiatu Tarnogórskiego i Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych, na którym m.in. została 
poruszona sprawa malowania pasów na drodze z miejscowości Jasiona w kierunku Pyskowic. 
Dyrektor ZDP stwierdził, iż na wymalowanie osi jezdni nie pozwalają przepisy, ponieważ 
jezdnia musi mieć minimum 6 m szerokości, natomiast omawiana jezdnia ma szerokość 5 m 
70 cm. 

 Radny Pan Grzegorz Kłaczek zaprosił wszystkich chętnych na festyn o charakterze 
sportowym, który odbędzie się w Wieszowie w dniu 28.05.2016 roku. 

 Sołtys Jasiony Pani Wanda Suchoszek zapytała, czy istnieje możliwość usunięcia 
transformatora znajdującego się na skrzyżowaniu w Jasionie. Dopowiedziała, iż transformator 
jest przyczyną wielu wypadków na drodze, zagraża bezpieczeństwu i zdrowiu mieszkańców. 

 Wójt Pan Wiesław Olszewski odpowiedział, iż zostanie wystosowane pismo do Tauronu. 
Dopowiedział, iż podobny transformator został niedawno usunięty w miejscowości Łubie.  

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Fels poinformował, iż do biura Rady Gminy wpłynął 
wniosek mieszkańców dotyczący prośby o podjęcie uchwały obniżającej stawki opłaty  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla rodzin wielodzietnych oraz korzystających  
z pomocy społecznej. Po konsultacji z Panią Mecenas odpowiedź brzmi: istnieje możliwość 
wprowadzenia wnioskowanych zwolnień w formie uchwały na podstawie ustawy o utrzymaniu 
porządku i czystości w gminach. Pan Jan Fels poprosił Radnych, aby się zastanowili  
i na najbliższym posiedzeniu Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju temat będzie omawiany. 

 Radny Pan Alojzy Szyguła poinformował, iż w dniach 24,25,26 czerwca w Ziemięcicach 
odbędzie się festyn z okazji 70 – lecia Klubu Sportowego Pogoń Ziemięcice. 

 Pani Felicja Heinrich zapytała czy pracownicy Zakładu Gospodarki Komunalnej  
i Mieszkaniowej po przekształceniu w spółkę otrzymają gwarancję zatrudnienia? 
Dopowiedziała, iż pracownicy to głównie mieszkańcy Gminy Zbrosławice, którzy utożsamiają 
się z zakładem pracy i obawiają się o pracę. 

 Wójt Pan Wiesław Olszewski odpowiedział, iż proces przekształcenia będzie trwał i w tym 
czasie osoby, które będą chciały pracować to nie maja się czego obawiać. 

 Radna Pani Krystyna Graca zapytała, czy Powiat Tarnogórski odpowiedział na propozycję 
współpracy w sprawie remontu priorytetowych dróg na terenie Gminy Zbrosławice? 

 Pan Jakub Kukliński odpowiedział, że kontaktuje się telefonicznie z Dyrektorem ZDP Panem 
Gabrielem Przykuta. 

 W-ce Wójt Pani Katarzyna Sosada wystosowała apel, aby w pierwszy weekend września nie 
planować żadnych imprez w sołectwach, ponieważ termin ten jest zarezerwowany  
na coroczną imprezę gminną o nazwie Dramatalia. 

 Radna Pani Krystyna Graca zapytała, czy inwestycja budowy oświetlenia w Miedarach jest już 
zakończona? 

 Pan Jakub Kukliński odpowiedział, iż nadzór budowlany musi jeszcze odebrać inwestycje  
i wydać opinię na ten temat.  
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 Radny Pan Wiesław Topór poinformował, iż prosił Dyrektora ZDP o przygotowanie 
harmonogramu prac dotyczących remontu dróg. Radny chciałby wiedzieć czy wpłynęło do 
Urzędu Gminy pismo odnośnie tej sprawy? 

 Pan Jakub Kukliński potwierdził, iż wpłynęło pismo z ZDP, które brzmi:  
„Informuję, że w dniu 7.05.2016 roku rozpoczęto wykonywanie remontu dróg powiatowych  
na terenie Gminy Zbrosławice, wytypowano następujące prace: 

ul. Wolności w Laryszowie – wykonanie nakładki na dł. 270 m; 

ul. Wiejska w księżym Lesie -  wykonanie nakładki na dł. 190 m; 

ul. Jasionowa w Księżym Lesie - wykonanie nakładki na dł. 120 m; 

ul. Wieczorka w Zbrosławicach - wykonanie nakładki na dł. 180 m; 

Ww. drogi posiadają bardzo zniszczoną jezdnię, która stanowi zagrożenie dla bezpieczeństwa 
ruchu drogowego, dlatego wytypowano je do remontu w pierwszej kolejności. Pozostałe drogi 
Powiatowe na terenie Państwa Gminy będą remontowane sukcesywnie, aż do jesieni 
bieżącego roku”.   

 

Ad. 14. 

  Przewodniczący Rady podziękował za udział w sesji, dokonując tym samym jej zamknięcia. 

  Czas zakończenia:  17:15 

 
  Wszystkie załączniki do niniejszego protokołu, jak również nagranie dźwiękowe z sesji są dostępne             
w biurze Rady Gminy. Natomiast uchwały od Nr XVII/200/2016 do Nr XVII/210/2016 stanowiące 
załączniki od nr 6 do 16 są również dostępne w BIP Urzędu Gminy Zbrosławice. 
 
 
 
Protokołował       Przewodniczący Rady Gminy 
Referent Piotr Kupka       Jan Fels 


